
LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 

VALDES SĒDES PROTOKOLS 

 

2016. gada 04.februārī         Nr. 1 

Plkst. 17:00 

Daugavas stadions, Augšiela 1, Rīga 

 

Sēdē piedalās:  

Valdes locekļi: G.Zālītis, A.Lūsis, I.Pujāts, J.Upenieks, A.Smočs, J.Karavaičiks, G.Peders 

Nav ieradušies: G.Palameiks, V.Bonders, E.Golts, L.Beļikova 

Pieaicinātie: D.Miļkevičs, I.Bļusina 

Sēdi vada: G.Zālītis 

Protokolē: I.Klindžāne 

Sēdi atklāj: 17:00 

 

Darba kārtība 

1. 29.10.2015. valdes sēdes protokola apstiprināšana 

2. 18.12.2015. valdes sēdes protokola apstiprināšana 

3. Baltijas mačsacīkstes daudzcīņā (08.-09.01.2016. Šauļi (LTU) 

4. Pasaules čempionāts pusmaratonā Cardif (GBR) 26.03.2016 

5. Pasaules čempionāts telpās Portlend (ASV) 17.-20.03.2016 

6. Treneru algas 2016 

7. Klasifikāciju piešķiršana sportistiem par 2015.gadu 

8. Dažādi 

 

1. Apstiprināt 29.10.2015. valdes sēdes protokolu. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt 29.10.2015. valdes sēdes protokolu. 

2. Apstiprināt 18.12.2015. valdes sēdes protokolu. 

Balsojums: par – 6, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt 18.12.2015. valdes sēdes protokolu. 

3. Baltijas mačsacīkstes daudzcīņā (08.-09.01.2016. Šauļi (LTU) 

D.Miļkevičs informē par sportistiem, kas startējuši, Latvijai 3.vieta. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

4. Pasaules čempionāts pusmaratonā Cardif (GBR) 26.03.2016 

D.Miļkevičs informē, ka pēc valdes iepriekšējā lēmuma jābrauc 2 labākajiem, bet J.Prokopčuka un J.Girgensons atteicās, tika 

piedāvāta iespēja braukt nākamajiem labākajiem – A.Hilbornai un J.Višķeram, kuri piekrita. Lūdz lemt par ceļa izdevumu 

kompensēšanu. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Dalībai Pasaules čempionātā pusmaratonā apstiprināt A.Hilbornu un J.Višķeru.  

J.Višķeram kompensēt ceļa izdevumus Rīga-Cardif, A.Hilbornai kompensēt ceļu tādā pašā apmērā kā J.Višķeram. 

5. Pasaules čempionāts telpās Portlend (ASV) 17.-20.03.2016 

D.Miļkevičs informē, ka vēl ir laiks izpildīt normatīvus. Laura Ikauniece-Admidiņa atteicās, A.Grabuste vēl domā. Ir iespēja sūtīt 1 

bez normatīva dažās disciplīnās pēc komisijas lēmuma pēc Pasaules ranga 2016.gadā. 

G.Zālītis uzskata, ka jāinformē sportisti par to, ka pastāv iespēja tikt uzaicinātiem bez normatīva. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Informēt sportistus par pastāvošo iespēju startēt bez normatīva, ar IAAF uzaicinājumu, kas tiks atsūtīts 8.martā. 

 

 

 

 



6. Treneru algas 2016 

G.Zālītis informē, ka bijusi iespēja iepazīties ar treneru rangiem, informācija bija izsūtīta. Veikti iesūtītie labojumi. Tiks algoti 15 

treneri pamatgrupā, 3 junioru un 2 jauniešu treneri, Treneru padomes vadītājs, Jaunatnes komisijas vadītāja un Izlases vecākais 

treneris.  

Notiek diskusija. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ:  

1. Ieteikt izskatīšanai Treneru padomē jautājumu par Treneru algu aprēķināšanu 2017.gadā: neņemt 25 % no iepriekšējā 

gada, samazināt uz 10 %. 

2. Apstiprināt treneru algu sarakstu.  

7. Klasifikāciju piešķiršana sportistiem par 2015.gadu 

G.Zālītis informē par to, ka Jaunatnes Sporta fonds pieprasa apstiprinājumus par sportistu klasifikāciju 2015.gadā, kas šobrīd arī ir 

izveidots un ir jāapstiprina. 2017.gada kongresā jāpieņem jaunā klasifikācija uz 4 gadiem. 

J.Karavaičiks uzskata, ka jāpārskata rezultāti, daudzās disciplīnās ir par zemu. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Apstiprināt sarakstu. No 2015.gada piešķirt klasifikācijas apstiprinājumu. Treneru padomei izteikt priekšlikumus. 

8. Dažādi 

8.1. Gada balva 2015 

G.Zālītis informē, ka Gada balvā tika apbalvoti Latvijas rekordisti un treneri. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

8.2. 2016.gada budžets 

G.Zālītis informē par budžeta plānu 2016.gadam – pamatbudžets, izbraukumu, sacensību rīkošanas izdevumi. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

8.3. LVS jaunā mājas lapa 

G.Zālītis informē, ka tiek izstrādāta jauna mājas lapa, informē par izmaksām. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Pieņemt informāciju zināšanai. 

8.5. LVS sacensības 

I.Pujāts: Priekšlikums: Katram dalībniekam, kurš tiks pieteikts sacensībām pēc LVS noteiktā termiņa, maksa 10 EUR. Maksājums 

jāveic uz LVS kontu 10 dienu laikā pēc rēķina saņemšanas. 

I.Pujāts: LČ pieaugušajiem – disciplīnās, kur trūkst sportistu, jāsavāc līdz 12 cilvēkiem. 

A.Lūsis IAAF noteikumi neļauj startēt jaunākiem par 16 gadiem. 

A.Smočs lai popularizētu un attīstītu V/A atsevišķās disciplīnās var startēt jaunāki. 

Balsojums: par – 7, pret – 0, atturas – 0. 

NOLEMJ: Katram dalībniekam, kurš tiks pieteikts sacensībām pēc noteiktā termiņa, maksa EUR 10,00. Maksājums jāveic uz LVS 

kontu 10 dienu laikā pēc rēķina saņemšanas. 

Jāizpēta IAAF noteikumi, vai drīkst pieaugušo čempionātos startēt jaunāki par 16 gadiem. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:30 

Valdes sēdes vadītājs        G.Zālītis 

Protokoliste        I.Klindžāne 


